
Zápis č. 2023/3.ZO 
ze zasedání zastupitelstva obce Vyskytná nad Jihlavou 

dne 12. 6. 2023 

_________________________________________________________________________ 
23/3.1 Zahájení, prezence  

Přítomni: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana 
Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, 
Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný 
Omluveni: Kamil Chudoba, Václav Vacek-pozdní příchod 
Neomluveni: nikdo 
Hosté: J.Reitermann 
Paní starostka jako předsedající zahájila jednání v 18:02 hodin, konstatovala, že 

zastupitelstvo je usnášeníschopné, přítomno je 13 zastupitelů.  

 

 

23/3.2 Jmenování zapisovatele 
Usnesení číslo 2023/3.2 ZO: zapisovatelem je určen Aleš Schwammenhöfer 
 
23/3.3 Volba ověřovatelů zápisu 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že zákon 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení) umožňuje navržení a zvolení ověřovatelů zápisu ze zasedání zastupitelstva i z řad 
přítomných hostů. Oslovený host neprojevil zájem o ověřovatele zápisu, proto předsedající 
navrhla za ověřovatele zastupitele Janu Ottovou a Kamila Hrůzu. 
Usnesení číslo 2023/3.3.ZO: Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu Janu Ottovou a 
Kamila Hrůzu. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: Kamil Hrůza, Jana Ottová 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/3.4 Schválení a doplnění programu 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o programu zasedání a požádala zastupitele 
o návrhy na doplnění programu. Sama navrhla doplnění programu o 4 nové body: Dodatek 
Smlouvy o dílo Víceúčelová hřiště Jiřín a Hlávkov (vícepráce), Smlouvu budoucí o věcném 
břemeni – přípojka NN k p.č.172/7, 688/2, souhlas s objížďkou bus B.Kámen – Hlávkov a 
schválení výpůjčky provozu hostince ve Vyskytné nad Jihlavou pro účely stravování žáků 
školy. 
Žádný další návrh na doplnění programu nebyl z řad zastupitelů vznesen. 
Program jednání je následující: 
1)   Zahájení 
2)   Jmenování zapisovatele 
3)   Volba ověřovatelů zápisu 
4)   Schválení a doplnění programu 
5)   Zpráva z jednání Rady obce dne 25. 5. 2023  
6)   Zpráva z jednání výborů 



7)   Zpráva z jednání komisí 
8)   Smlouva o výpůjčce movité věci 
9)  Kupní smlouva se Správou železnic podílu pozemku o velikosti 7/838 p.č. 260/7 k.ú. 

Pohled  
10)  Kupní smlouva na pozemek st.52/1 o výměře 11 m2 k.ú. Hlávkov 
11)  Zájem o koupi pozemků v k.ú. Hlávkov p.č. 58/3, 53/11, 53/16 
12)  Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru EKO-KOM  
13)  Schválení hospodářského výsledku obce Vyskytná nad Jihlavou za rok 2022 
14)  Schválení Závěrečného účtu obce Vyskytná nad Jihlavou za rok 2022 
15)  Schválení Účetní závěrky obce Vyskytná nad Jihlavou za rok 2022 
16)  Dodatek ke Smlouvě o dílo na PD – kanalizace a ČOV Vyskytná nad Jihlavou 
17)  Žádost o převod spoluvlastnických podílů k pozemkům v k.ú. Bedřichov u Jihlavy a k.ú.  

Pávov do vlastnictví statutárního města Jihlavy 
18)  Nové vodovodní přípojky obce 
19)  Informace obecního úřadu Vyskytná nad Jihlavou 
20)  Dodatek Smlouvy o dílo Víceúčelová hřiště Jiřín a Hlávkov 
21)  Smlouva budoucí o věcném břemeni – přípojka NN k p.č.172/7, 688/2 
22)  Souhlas s objížďkou bus B.Kámen – Hlávkov 
23)  Výpůjčka provozu hostince ve Vyskytné nad Jihlavou pro účely stravování žáků 
24)  Diskuze zastupitelů 
25)  Diskuze hostů 
26)  Závěr 
 
Usnesení číslo 23/3.4.ZO: Zastupitelstvo schvaluje navržený program jednání. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
23/3.5 Zpráva z jednání rady obce 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že se rada obce sešla od posledního 
zastupitelstva dne 25.5.2023. Informovala o projednaných bodech a následně požádala 
přítomné o vznesení dotazů a připomínek.  
Usnesení číslo 2023/3.5.ZO: Zastupitelé přijímají zprávu z rady obce Vyskytná nad Jihlavou 
dne 25.5.2023 bez připomínek. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
23/3.6 Zpráva z jednání výborů 
Rozprava: Předsedající informovala, že v období od posledního zasedání zastupitelstva dne 
24.4.2023 se nesešel žádný z výborů. 
Usnesení číslo 2023/3.6.ZO: Zastupitelé berou zprávu na vědomí.  



Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
23/3.7 Zpráva z jednání komisí 
Rozprava: Předsedající informovala, že v období od posledního zasedání zastupitelstva dne 
24.4.2023 se sešla stavební komise a to dne 18.5.2023 a dne 29.5.2023. Předmětem jednání 
byl kontrolní den na stavbě hřiště v Jiříně - upřesnění stavebních prací a vytýčení plochy 
hřiště. Druhý termín stavební komise se týkal připojení vrtů na Hlávkově a zpevnění svahu 
u víceúčelového hřiště na Hlávkově. Předseda st. komise podal k oběma stavbám bližší 
informace. Místostarosta v této souvislosti upozornil na termín dokončení díla stavby hřišť, 
který je dost šibeniční - 31. 7. 2023. Ohledně stavby na vodárně jsou práce s položením 
potrubí a kabeláže od vrtů dokončeny z 1/3, vázne rozjezd stavby budovy úpravny a 
objektů čerpacích stanic. Stavební firma má další stavby a malý počet pracovníků, proto se 
termín zhotovení díla dá očekávat na úrovni termínu stanoveného ve smlouvě - tedy 
10/2025. 
Předsedkyně kulturní komise informovala, že se komise schází průběžně podle potřeby, 
aktuálně ke konání kulturních akcí. 
V 18:17 příchod Václav Vacek, nyní zastupitelů 14. 
Usnesení číslo 2023/3.7.ZO: Zastupitelé berou informaci na vědomí. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 

Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný, Václav 
Vacek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/3.8 Smlouva o výpůjčce movité věci  
Rozprava: Předsedající informovala, že s Obcí Bílý Kámen byla uzavřena dohoda o výpůjčce 
elektrocentrály KIPOR KDE 19 STA3 za účelem pohonu čerpadel pro dodávky vody 
v případě výpadku el.energie. Uvedená výpůjčka bude bezplatná. 
Usnesení číslo 2023/3.8.ZO: Zastupitelé schvalují Smlouvu o bezúplatné výpůjčce movité 
věci elektrocentrály KIPOR KDE 19 STA3 s Obcí Bílý Kámen. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný, Václav 
Vacek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/3.9. Kupní smlouva se Správou železnic podílu pozemku o velikosti 7/838 p.č. 
260/7 k.ú. Pohled 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o záměru Správy železnic provést 
rekonstrukci traťového úseku Přibyslav-Pohled a v rámci majetkoprávního vypořádání je 
tímto dotčen pozemek p.č. 260/7 v k.ú.Pohled, kde je naše obec spoluvlastníkem. Na 
uvedený pozemek byl vypracován znalecký posudek na cenu 2 010 Kč bez DPH. 



Usnesení číslo 2023/3.9.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Kupní smlouvu se Správou železnic 
podílu pozemku o velikosti 7/838 p.č. 260/7 k.ú. Pohled za cenu 2010 Kč bez DPH. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný, Václav 
Vacek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/3.10 Kupní smlouva na pozemek st.52/1 o výměře 11 m2 k.ú. Hlávkov 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že na pozemku obce v místní části Hlávkov 
je stavba p.č.52/1, č.42, jejíž vlastníkem je paní Boučková, která žádá o odkup pozemku pod 
stavbou. Jedná se o 11 m2, cena pozemku je 170 Kč/m2 vč.DPH, celková prodejní cena činí 
1870 Kč. 
Usnesení číslo 2023/3.10.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Kupní smlouvu na pozemek st.52/1 o 
výměře 11 m2 k.ú. Hlávkov s paní Boučkovou za cenu 170 Kč/m2 vč.DPH, celková prodejní 
cena činí 1870 Kč.   
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný, Václav 
Vacek 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
23/3.11 Zájem o koupi pozemků v k.ú. Hlávkov p.č. 58/3, 53/11, 53/16 
Rozprava: předsedající informovala o žádosti p.Martina Jonáka na koupi pozemků 58/3, 
53/11 a 53/16 – orná půda, TTP. Dále uvedla, že v minulosti už byl zájem koupě o tyto 
pozemky cca 3x, ale obec je neměla záměr prodávat. V diskuzi zastupitelé uvedli, že obec 
v daný moment nemá zájem prodávat tyto své pozemky. 
Usnesení číslo 2023/3.11.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Vyhlášení záměru prodeje pozemků 
p.č. 58/3, 53/11, 53/16 v k.ú. Hlávkov. 
Pro usnesení hlasovali: nikdo  
Proti hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, 
Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Václav Vacek 

Zdrželi se: Vojtěch Šmergl 

Usnesení nebylo přijato. 
 
 
23/3.12 Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru EKO-KOM  
Rozprava: předsedající informovala, že došlo k novelizaci platné legislativy o odpadech a 
tyto musí být zapracovány do nové Smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru 
obalů s firmou EKO-KOM. Proto je předkládán návrh nové smlouvy. 
Usnesení číslo 2023/3.12.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Smlouvu o spolupráci při zajištění 
zpětného odběru EKO-KOM v předloženém znění. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný, Václav 
Vacek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 



23/3.13 Schválení hospodářského výsledku obce Vyskytná nad Jihlavou za rok 2022 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o hospodaření obce za rok 2022 a HV za 
toto období. Dokument je vyvěšen na úřední desce. 
Usnesení číslo 2023/3.13.ZO: Zastupitelé schvalují Hospodářský výsledek obce Vyskytná 
nad Jihlavou za rok 2022 v předloženém znění. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný, Václav 
Vacek 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
23/3.14 Schválení Závěrečného účtu obce Vyskytná nad Jihlavou za rok 2022 
Rozprava: předsedající informovala o Závěrečném účtu obce za rok 2022, který je taktéž 
vyvěšen na úřední desce. 
Usnesení číslo 2023/3.14.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Závěrečný účet obce Vyskytná nad 
Jihlavou, zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce Vyskytná nad Jihlavou včetně 
nápravy. 
za rok 2022 v předloženém znění. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný, Václav 
Vacek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
23/3.15 Schválení Účetní závěrky obce Vyskytná nad Jihlavou za rok 2022 
Rozprava: předsedající informovala o potřebě schválení Účetní závěrky obce za loňský rok, 
která je taktéž vyvěšena na úřední desce. 
Usnesení číslo 2023/3.15.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Účetní závěrku obce Vyskytná nad 
Jihlavou za rok 2022 v předloženém znění. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný, Václav 
Vacek  
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
23/3.16 Dodatek ke Smlouvě o dílo na PD – kanalizace a ČOV Vyskytná nad Jihlavou 
Rozprava: předsedající informovala o dodatku ke smlouvě o dílo – PD kanalizace a ČOV ve 
VnJ, kde z důvodu komplikací se zákresem přípojek nové kanalizace ve Vyskytné nad 
Jihlavou a následného řešení pozemkových změn a nových vyměření je nutné upravit 
termín pro dokončení projektové dokumentace projekční kanceláři ing.Vladimíra Kličky. 
Rada obce dne 25.5.2023 schválila dodatek ke Smlouvě o dílo na PD, termín dokončení PD 
se prodlužuje do 10/2024. Dle požadavku právního zástupce obce se předkládá dodatek na 



schválení i na zastupitelstvo, protože smlouva o dílo byla také schválena oběma orgány 
obce. 
Usnesení číslo 2023/3.16.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Dodatek ke Smlouvě o dílo na PD – 
kanalizace a ČOV Vyskytná nad Jihlavou s novým termínem dokončení 10/2024. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný, Václav 
Vacek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
23/3.17 Žádost o převod spoluvlastnických podílů k pozemkům v k.ú. Bedřichov u 
Jihlavy a k.ú.  Pávov do vlastnictví statutárního města Jihlavy 
Předsedající informovala o žádosti Magistrátu města Jihlavy, který z důvodu rozšíření 
trolejbusové dopravy v severní části Bedřichov-Pávov žádá o převod pozemků v k.ú. 
Bedřichov a k.ú. Pávov do vlastnictví města Jihlavy, protože uvedenou stavbou dojde 
k položení optických kabelů do země, navíc pozemky jsou zařazeny v k.ú. jako veřejná zeleň 
a komunikace ul. Pávovská. Lesní družstvo Štoky na svém zasedání převod 
spoluvlastnických podílů doporučilo. Cena pozemku činí dle znaleckého posudku 300 
Kč/m2 bez DPH 
Usnesení číslo 2023/3.17.ZO: Zastupitelstvo schvaluje převod spoluvlastnických podílů 
k pozemkům p.č. 465/13, 465/14 v k.ú. Bedřichov u Jihlavy a k pozemku p.č. 512/10 k.ú.  
Pávov do vlastnictví statutárního města Jihlavy za cenu 300 Kč/m2 bez DPH. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný, Václav 
Vacek 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/3.18 Nové vodovodní přípojky obce 
Rozprava: předsedající informovala o požadavcích místních obyvatel na přípojky, kde obec 
v minulosti přislíbila odblokování stavební uzávěry a uvolnění zbudování nových přípojek 
v momentu, kdy bude stavba zahájena. Stavba napojení vrtů a nové úpravny vody byla 
zahájena, aktuální situaci komplikuje pomalý průběh stavby, kde konečný termín dokončení 
díla je 10/2025 a prozatím to nevypadá na zkrácení termínu.  V diskuzi zastupitelé vyjádřili 
obavu z nedostatku vody v následujícím období, povětšinou shodli na možném připojení 
nových přípojek nejdříve v závěru letošního roku, a to pro žádosti podané do 30.6.2023, 
s podmínkou projednání této možnosti s právním zástupcem obce a ve shodě se zastupiteli 
obce Bílý Kámen. 
Usnesení číslo 2023/3.18.ZO: Zastupitelstvo schvaluje posun termínu pro schválení nových 
přípojek pitné vody pro žádosti podané do 30.6.2023 a to na závěr letošního roku, za 
podmínky dobré situace s pitnou vodu (přebytky vody ve studních v letním období), 
urychlení výstavby přípojek nových vrtů a pověřuje starostku obce projednáním těchto 
podmínek s právním zástupcem obce a se zastupiteli obce Bílý Kámen. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Aleš Schwammenhöfer, 
Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Václav Vacek 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: Vojtěch Šmergl, Hana Provázková, Jiří Šmergl a Jaromír Vacek 



Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/3.19 Informace obecního úřadu Vyskytná nad Jihlavou 
Předsedající informovala o aktuálním dění v obci: 
V oblasti vodního hospodářství-dodávky vody za toto období probíhají rovnoměrně bez 
podstatných výkyvů. Pokračuje výstavba vodojemu a úpravny vody na Hlávkově zemními 
pracemi na liniových částech. Výkopy jsou velmi rozsáhlé, jak co do šířky, tak i do hloubky a 
délky / cca 8/4/800 / metrů. Obvykle v hloubce kolem čtyřech metrů komplikuje výkopové 
práce rostlá skála, která se musí rozbít a odtěžit. Tím se práce výrazně zpomalují. 
Předpoklad je, že se strana k vrtu HV 1 /směr k Bílému Kameni/ podaří dokončit ke konci 
srpna a potom se přejde pod silnici na druhou stranu k výkopům u vrtů H1 a H1A. Obec tlačí 
na stavební firmu, aby už započala stavba úpravny vody v co nejkratší době.  
V oblasti lesního hospodářství byla ukončena jarní výsadba nových stromků a probíhá 
vysekání trávy na potřebných plochách.  
Probíhá stavba sportovního hřiště v Jiříně, kde se již podařilo provést zemní práce, skrývky 
zeminy, podchycení pramenů spodní vody, oprava zadní stěny hasičárny, která byla 
podmáčená, návoz příslušných štěrkových vrstev a jejich zhutnění. Zároveň probíhá stavba 
opěrné stěny. Tento týden došlo k zabetonování sloupů ohraničujících hřiště. Dále stavební 
firma bude pokračovat na výdlažbě chodníků a příprav k položení dvou posledních finálních 
vrstev. Poté se zemní stroje přestěhují do Hlávkova, kde zahájí okamžitě výstavbu druhého 
hřiště. Dokončení musí proběhnout do 31.7.2023. 
Po značných urgencích jsme získali prvotně informaci z ministerstva financí, že nám dotace 
na rekonstrukci školy nebyla přidělena, aby /a to již po odvolání firmy z přípravných prací / 
jsme se dozvěděli zhruba po třech týdnech, že máme dotaci přidělenou sice v nižší částce a 
z jiného dotačního titulu a musíme se tedy do 60 minut rozhodnout, zda do toho jdeme. Po 
bleskovém jednání se vše podařilo a se skluzem tří týdnů jsme zahájili práce na této 
rozsáhlé rekonstrukci. Přináší to denně spoustu nových problémů, které musíme řešit. 
Prováděcí firma se rozhodla maximálně využít pracovní dobu i o víkendu, a tak věříme, že 
se podaří vše zvládnout v potřebném termínu. Obec se na druhé straně snaží vycházet vstříc 
potřebným úkolům školy. Termín zhotovení  je do 30. listopadu 2023. 
Ve středu 7. června jsme předali prováděcí firmě Topol Water Čáslav staveniště výstavby 42 
domovních čistíren na Rounku. Práce se dle harmonogramu mají rozběhnout 17.července a 
ukončeny by měly být začátkem listopadu. Zde ještě připravujeme setkání se zúčastněnými 
občany Rounku, kde probereme potřebné náležitosti výstavby.  
V nejbližších týdnech mají být zahájeny i práce na rekonstrukci rozhlasu v našich obcích.  
Čekáme na rozhodnutí o přidělení dotace na výměnu oplocení fotbalového hřiště VnJ.  
Byly zahájeny práce na výměně elektronických ultrazvukových vodoměrů v obci Jiřín. 
Výměna je provedena zhruba ve dvou třetinách obytných domů.  
Zároveň v měsíci dubnu proběhla výsadba aleje ovocných stromů ve směru k Maršovskému 
rybníku a byla dosázena náves v Jiříně po odkácení nemocných stromů.  
V letošním roce jsme opět čistili jezírko ve VnJ, ale nová voda se zase ihned kazila, a pak 
jsme zjistili, že při prudkých deštích nám vyvěrá odpadní voda z ukončené a nepropojené 
kanalizace a teče vrchem přes trávník u chodníku přímo jezírka. Při vypuštěném jezírku 
tento odpadní proud nadzvedá plachtu na dně jezírka. Havarijní stav jsme opravili - 
kanalizační potrubí jsme napojili a propojili. Další havárie byla opravena na dílčí kanalizaci 
v Jiříně na otáčce autobusu.  
Na základě přiznané dotace obdrží v těchto dnech výjezdová jednotka hasičů profesionální 
motorovou pilu potřebnou při zásazích. 



 
 
Usnesení číslo 2023/3.19.ZO: Zastupitelstvo bere informace na vědomí. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný, Václav 
Vacek 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/3.20 Dodatek Smlouvy o dílo Víceúčelová hřiště Jiřín a Hlávkov 
Místostarosta M.Marek uvedl, že při výstavbě víceúčelového hřiště v Jiříně vznikly 
vícenáklady s odizolováním budovy hasičárny, instalací šachty pro odvod spodní vody a 
napojení drenáže do kanalizace. Vše ve výši 144 034,66 Kč bez DPH. Na základě těchto 
nákladů je předkládán dodatek č.1 ke Smlouvě o dílo. Schwammenhöfer upozornil na výši 
nákladů na instalaci lavic, kde není bližší materiálová ani vizuální specifikace. V.Šmergl 
upozornil, že v méněpracích chybí odúčtování části nespotřebovaných zákrytových desek 
na opěrnou zeď. Oba požádali o doplnění potřebných informací. 
Usnesení číslo 2023/3.20.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Dodatek Smlouvy o dílo Víceúčelová 
hřiště Jiřín a Hlávkov s výší vícenákladů ve výši 144 034,66 Kč bez DPH. 
Pro usnesení hlasovali: nikdo 

Proti hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, 
Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný, Václav Vacek 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení nebylo přijato. 
 
 
 
23/3.21 Smlouva budoucí o věcném břemeni – přípojka NN k p.č.172/7, 688/2  
Předsedající informovala o přípojce NN k budoucí stavbě domu č.p.89 ve VnJ, kde přes 
pozemek obce povede EG.D, a.s. trasu NN. Z tohoto důvodu je předkládána Smlouva budoucí 
o zřízení věcného břemene, jednorázová úplata činí 2 000 Kč bez DPH.  
Usnesení číslo 2023/3.21.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Smlouva budoucí o věcném břemeni 
– přípojka NN k p.č.172/7, 688/2 za jednorázovou úplatu 2000 Kč bez DPH. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný, Václav 
Vacek 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
23/3.22 Souhlas s objížďkou bus B.Kámen – Hlávkov 
Předsedající uvedla, že z důvodu výstavby kanalizace ve V.Jeníkově budou některé spoje na 
V.Jeníkov zredukovány, ale přibližně polovina spojů z důvodu obsluhy Šipnova a B.Kamene 
by byla odkloněna na místní komunikaci Hlávkov - B.Kámen. V diskuzi zastupitelé vyjádřili 
obavu o poškození nově opravené místní komunikace, a proto souhlasí s objížďkou pro BUS 
pouze s písemnou zárukou Kraje Vysočina, že v případě poškození komunikace tuto na své 
náklady Kraj Vysočina opraví. 



Usnesení číslo 2023/3.22.ZO: Zastupitelstvo dává souhlas s objížďkou pro BUS na místní 
komunikaci B.Kámen – Hlávkov za předpokladu písemného závazku Kraje Vysočina, že 
v případě poškození této komunikace provede na své náklady neprodleně po ukončení 
uzavírky opravu komunikace v tomto úseku. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný, Václav 
Vacek 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
23/3.23 Výpůjčka provozu hostince ve Vyskytné nad Jihlavou pro účely stravování 
žáků 
Předsedající uvedla, že po dobu rekonstrukce školy bylo zapotřebí vyřešit stravování žáků 
ZŠ a MŠ pro předpokládané období od září do konce roku. K tomuto účelu by krátkodobě 
mohl být využit přes poledne objekt místního hostince ve Vyskytné nad Jihlavou.  
Po návštěvě pracovníků Krajské hygienické stanice je toto možné provést. Proto je nyní 
zapotřebí souhlas zastupitelstva pro vypůjčení tohoto objektu k výše uvedenému účelu.  
Usnesení číslo 2023/3.23.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Výpůjčku provozu hostince ve 
Vyskytné nad Jihlavou pro účely stravování žáků MŠ a ZŠ. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Jana Ottová, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný, Václav 
Vacek 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/3.24 Diskuze zastupitelů 
Místostarosta uvedl, že znovu probíhá řešení umístění komínu na budově místního hostince 
ve VnJ, aktuálně je známé místo jeho výstavby a vše je nyní na posouzení stavebního odboru 
Magistrátu města Jihlavy. 
M.Palánová požádala o vysečení místa u studánky ve dvou zatáčkách. 
 
23/3.25 Diskuze hostů 
 
 
23/3.26 Závěr 

Zastupitelstvo bylo ukončeno 12.6.2023 v 20:16 hod. 
 
Zapsal dne 12.6.2023 Schwammenhöfer 
 
Ověřovatelé: Jana Ottová a Kamil Hrůza 


